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The role of tourism agencies in marketing tourist destinations
Case study of Anouar elSabah Tourism and Travel Agency
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Abstract: The study aims to highlight the role of tourism agencies in marketing
tourist destinations in Algeria. To achieve the objectives of this study, the
descriptive method was followed by addressing the various concepts related to
the topic. We relied also on the case study strategy where we highlighted the case
of Anouar El Sabah Travel and Tourism Agency.

It was found that tourist agencies are constantly increasing and have a role in the
revival and marketing of tourist destinations, but not at the required level, as
most of them are active in organizing Hajj and Umrah trips, but there are few of
them organizing trips to the interior, especially desert and thermal tourism

Keywords: Tourism, tourism agencies, tourist destinations.

Résumé : L'étude vise a mettre en évidence le rdle des agences de tourisme dans
la commercialisation des destinations touristiques en Algérie. Pour atteindre les
objectifs de cette étude, la méthode descriptive a été suivie en abordant les
différents concepts liés au sujet. Nous nous sommes également appuyés sur la
stratégie de I'étude de cas en mettant en évidence le cas de I'agence de voyage et
de tourisme Anouar El Sabah.

23



Il a été constaté que les agences de tourisme sont en constante augmentation et
ont un réle dans la relance et la commercialisation des destinations touristiques,
mais pas au niveau requis, car la plupart dentre elles sont actives dans
l'organisation des voyages Hajj et Umrah, mais il y a peu d'entre elles qui
organisent des voyages a l'intérieur du pays, en particulier le tourisme de désert et
le tourisme thermal.

Mots-clés : Tourisme, agences de tourisme, destinations touristiques.
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